



Nunavut Gazette

Gazette du Nunavut

Part II/Partie II

2023-02-28

Vol. 25, No. 2/ Vol. 25, n°2

Registration No./ N° d'enregistrement	Name of Instrument/ Titre du texte	Page
R-002-2023	Special Warrant, 2022-2023	3
R-002-2023	Mandat spécial, 2022-2023	3

REGULATIONS / RÈGLEMENTS

FINANCIAL ADMINISTRATION ACT

R-002-2023

Registered with the Chief Legislative Counsel

2023-02-09

SPECIAL WARRANT, 2022-2023

Whereas the Financial Management Board has reported that the expenditure of \$5,024,000 for the purposes of Community and Government Services during the fiscal year ending March 31, 2023 is

- (a) urgently required,
- (b) in the public interest, and
- (c) not included in an existing appropriation;

And whereas the Legislative Assembly is not in session, as determined under subsection 33(2) of the *Financial Administration Act*;

The Commissioner, under subsection 33(1) of the *Financial Administration Act*, and every enabling power, authorizes, in addition to amounts already appropriated or authorized, the expenditure of \$5,024,000 for the purposes of Community and Government Services, for the fiscal year ending March 31, 2023.

Dated February 8, 2023.

Eva Qamaniq Aariak, C.M., O. Nu.
Commissioner of Nunavut

LOI SUR LA GESTION DES FINANCES PUBLIQUES

R-002-2023

Enregistré auprès du premier conseiller législatif

2023-02-09

MANDAT SPÉCIAL, 2022-2023

Attendu :

que le Conseil de gestion financière a fait part que la dépense de 5 024 000 \$ aux fins des Services communautaires et gouvernementaux pour l'exercice se terminant le 31 mars 2023, à la fois :

- a) est requise d'urgence,
- b) est d'intérêt public,
- c) n'est pas comprise dans un crédit existant;

que l'Assemblée législative ne siège pas, tel que déterminé conformément au paragraphe 33(2) de la *Loi sur la gestion des finances publiques*,

En vertu du paragraphe 33(1) of the *Loi sur la gestion des finances publiques*, et de tout pouvoir habilitant, en plus des montants déjà affectés ou autorisés, la commissaire autorise la dépense de 5 024 000 \$ aux fins des Services communautaires et gouvernementaux pour l'exercice se terminant le 31 mars 2023.

Fait le 8 février 2023.

Eva Qamaniq Aariak, C.M., O. Nu.
Commissaire du Nunavut

This is an official copy published by the authority of the Territorial Printer
©2023 GOVERNMENT OF NUNAVUT

Ceci est une copie officielle publiée sous l'autorité de l'imprimeur du territoire
©2023 GOUVERNEMENT DU NUNAVUT
